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Biolandbouw  -  Voorbereiding nieuw strategisch plan

De minister heeft al te kennen gegeven te werken aan een nieuw strategisch plan 
Biolandbouw. Inmiddels blijken er initiatieven opgestart te worden om ook de sector de 
gelegenheid te geven actief na te denken over de nieuwe accenten in het volgende 
strategisch plan. Zo organiseert het Departement Landbouw en Visserij dit voorjaar een 
aantal workshops. De eerste workshop vindt plaats in het Vlaams Administratief Centrum 
van Gent op 21 maart en de tweede in het Vlaams Administratief Centrum van Leuven op 
22 maart. Interessant is dat de ganse keten participeert, gaande van de 
landbouworganisaties tot Fevia, Comeos en uiteraard ook Bioforum.

1. Welke tijdlijn heeft de minister uitgezet voor de opmaak van het nieuwe Strategisch 
Plan Biolandbouw?

2. Welke concrete inspraakmomenten en –mogelijkheden worden voorzien voor de 
landbouwers? 

3. Vindt er ook een aparte gerichte bevraging plaats bij de huidige biolandbouwers?

4. Werd er reeds een evaluatie gemaakt van het actuele strategisch plan Biolandbouw? 
Zo ja, welke zijn de resultaten en conclusies?

5. Zal er voor het nieuwe plan bijzondere aandacht worden besteed aan de 
inventarisatie van de knelpunten of belemmeringen die kandidaat-biolandbouwers 
ervaren om de stap naar bio te maken?

6. Zal er bijzondere aandacht worden besteed naar specifieke sectoren of doelgroepen 
(starters, vrouwen…) om hen te wijzen op de economische meerwaarde van 
biologische landbouw?

7. Op welke manier zal stadslandbouw mee in het strategisch plan worden betrokken?

8. Wordt er een inventarisatie gemaakt van good practices in andere EU-lidstaten met 
een gelijkaardig landbouwprofiel als Vlaanderen?

9. Voorziet de minister in een extra budget om het nieuwe strategisch plan te 
implementeren?

10.  Welke rol zal de VLAM spelen bij de opmaak en uitvoering van het nieuw strategisch 
plan Biolandbouw?
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1-2. Voor de opmaak van het nieuw strategisch plan werd de volgende timing opgesteld:
 Inspraakmomenten voor individuele marktdeelnemers;
 Eerste helft 2017: bevraging van de keten en verwerking van deze input;
 Najaar 2017: opmaken teksten en bespreken met de keten;
 Eind 2017: afronden teksten;
 2018: start uitvoering.

3. De huidige biolandbouwers worden, net zoals alle andere landbouwers, uitgenodigd 
op de workshops van 21 en 22 maart 2017. Daarnaast ontving mijn administratie 
reeds input van Bioforum en van de werkgroep bio van de Boerenbond.

4. De evaluatie van het actueel strategisch plan is onderdeel van het traject dat lopende 
is en wordt niet afzonderlijk opgemaakt.
 

5-6.Afhankelijk van de uitkomst van de workshops, zal aan deze aspecten meer of 
minder aandacht besteed worden in het nieuwe strategisch plan.

7. Het is niet de bedoeling dat er speciale aandacht gaat naar de stadslandbouw, tenzij 
uit de workshops zou blijken dat dit gewenst is.

8. Bij het opstellen van het strategisch plan zal inderdaad nagegaan wordt welke ‘best 
practices’ er zijn.

9. Het budget ligt nog niet vast, dit zal afhangen van de inhoud van het nieuwe plan.

10.VLAM werkt mee vanuit haar organisatie-missie en, daaraan gekoppeld, vanuit de 
expertise op het vlak van consumentencampagnes. Voor bio betekent dit concreet het 
bevorderen van de consumptie van biologisch voedsel in Vlaanderen. 


